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Vragen van de leden Jasper van Dijk en Siderius (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over grote klassen 
(ingezonden 27 augustus 2015) 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht «Scholieren hebben nog steeds last van 
grote klassen»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het zorgelijk is dat vier op de tien leerlingen zeggen 
«dat er afgelopen schooljaar te veel leerlingen in hun stamklas zaten om 
goed les te krijgen», onder meer omdat er «weinig tot geen tijd is voor extra 
vragen of uitleg over de lesstof»? 

Vraag 3
Bent u het eens met een ruime meerderheid (64%) van de leerlingen die zegt 
«dat ze beter gepresteerd hadden als er minder leerlingen in hun klas hadden 
gezeten»? Zo nee, waarom niet? Kunt u dit onderbouwen? 

Vraag 4
Is het waar dat de klassen van 30 procent van de leerlingen het afgelopen 
jaar groter zijn geworden dan het jaar daarvoor (2012–2013)? Zo nee, wat zijn 
de juiste cijfers? 

Vraag 5
Wat hebt u te bieden aan leerlingen die de voorkeur geven aan een kleinere 
klas omdat zij dan beter onderwijs krijgen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat kleinere klassen bijdragen aan meer werkplezier, een 
rustiger leeromgeving en beter onderwijs? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Bent u bereid om een «Actieplan Kleine Klassen» te maken? Zo nee, waarom 
laat u leerlingen en leraren in de steek?

1 http://1vjongerenpanel.eenvandaag.nl/uitslagen/61453/
scholieren_hebben_nog_steeds_last_van_grote_klassen
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